
GS Avdelning 14 Mellannorrland  

Repskap 

Protokoll 
Video 2020-12-01 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Göran Mikaelsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

Närvarande:  

Ombud: Morgan Lindgren, Michael Kraft, Rune Danica, Lars Björk, 

Marie Hjältman, Pär Nord, Bob Jonsson, Simon Wiberg, Thomas Fälldin,  
Örjan Lundquist, Jonathan Liif, Jennie Sandström, Christer Ludén, Zelim Ismailov  
och Emil Sellgren 

 
Förhinder: Michael Berggren, Erik Hedin, Isabella Borgebo, Marcus Edström,  

Niklas Nordin, Kim Holmqvist, Hans-Eric Johansson, Linus Svedin Thunström,  
Niclas Andersson, Olle Halvarsson, Ulf Göran Sedervall och Lennart Hägglund 

 
Ordinarie: Göran Mikaelsson, Göran Molin, Mattias Tjernström, Jerker Larsson,  
Timmy Landfors, Bertil Johansson, Johan Mikaelsson, Elvira Karlsson och  

Agneta Norman. 
 
Förhinder:  

 

Suppleanter: Nils Dahlström, Cissi Viberg, och Thomas Eriksson  

 
Förhinder: Maria Rollmar 
 

Adjungerade: Fredrik Axelsson och Roger Johansson  
 

Förhinder:  
 
Revisorer: Gunnar Lindfors, Hans Nylen och Thomas Holmström 

 
Valberedningen: Krister Wallin och Daniel Andersson 

 
§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen gicks igenom. 
Mötet fastställde dagordningen 

 
§ 3 Val av presidium 

a) Ordförande Göran Mikaelsson 
b) Sekreterare Agneta Norman 

 

 
 



§ 4 Val av justerare  

a) Justerare Jerker Larsson och Thomas Eriksson 

 

§ 5 Ombudsupprop 

24 röstberättigade samt 11 utan rösträtt. 
 
§ 6 Praktiska frågor 

Göran Molin berättade om ersättningarna, förlorad arbetsförtjänst 213 kr/tim. 
bilersättning 36 kr/mil. Han gick även igenom hur man förhåller sig på videomötet. 

 
§ 7 Mål- & verksamhetsplan 

Styrelsen föredrog Mål- & verksamhetsplanen för 2021 Bil 1. 

Fråga om största utmaningen 2021. Göran Mikaelsson svarar att det är så osäkert med 
pandemin och att vi fått ställa om och ringa medlemmar, vi planerar för att vara ute 

fysiskt men får ju ändra planerna om det inte går.  
Thomas Eriksson informerade om att Nils Dahlström tagit över som F/P ansvarig i 
avdelningen. 

Mötet beslöt att godkänna Mål- & verksamhetsplanen för 2021. 
 

§ 8 Budget 

Göran Molin föredrog budgeten för 2021. Bil 2. 

Michael Kraft frågade om vi inte lagt in i budgeten för corona.  

Göran svarade att man måste göra en budget där man planerar verksamhet som vanligt.  
Micke undrade även om vi inte funderat på att köra utbildningarna digitalt.  

Jerker svarade att det var inget han funderat på än men det är mycket möjligt om det 
fungerar med kursen. 
Göran Mikaelsson informerade om ett förbundsmedelande som innebär att avdelningarna 

ska bekosta våra kurser själv. Vi hade äskat 900.000:- för nästa år. Jerker har försökt att 
slimma utbildningarna nästa år och placera dem på billigare platser och fått ner den till 

600.000:- men det betyder att man även fått stryka utbildningar.  
Bertil undrade om vi inte kan göra en skrivelse från repskapet 
Förslag att Jerker Larsson tillsammans med VU gör en skrivelse till förbundsstyrelsen om 

det nya förslaget från förbundsstyrelsen om   
Mötet beslöt att fastställa avdelningens budget för 2021 med reservation på studier som 

kan bli högre. 
 

§ 9 Information om nya strukturen i förbundet 

Göran Mikaelsson föredrog den nya strukturen för de nya avdelningarna som börjar att 
gälla från 1/1 2021. 

Mötet beslöt att godkänna rapporten 
 
Vi kommer att behöva byta namn till avdelning 7 Mellannorrland.  

Förslag att vi byter namn till avdelning 7 Mellannorrland 
Mötet beslöt att godkänna namnbytet. 

 
 



§ 10 Val till kongressombud 

Valberedningens ordförande föredrog valberedningens förslag till kongressombud 

 
Vi förrättade val och resultatet blev  

Ordinarie 
Elvira Karlsson 83%   20 röster 
Timmy Landfors 75%  18 röster 

Johan Mikaelsson 71%  17 röster 
Maria Rollmar 58%   14 röster 

Hans Nyhlén 63%   15 röster 
Thomas Eriksson 63%  15 röster 
 

Suppleanter 

Rune Danica 46%   11 röster 

Nils Dahlström 38%   9 röster 
Markus Kamél 38%   9 röster 
Bertil Johansson 29%  7 röster 

Bob Jonsson 17%  4 röster 
Thomas Fälldin 17%   4 röster 

Mötet beslöt att utse dessa till ordinarie och suppleanter. Suppleanterna går in i den 
ordningen de står. 
 

§ 11 val till förbundsmötet samt ersättare till förbundsmötet 

a) Valberedningens förslag till ordinarie i förbundsmötet är Timmy Landfors 

Mötet beslöt att utse Timmy Landfors som ordinarie till förbundsmötet 
 

b) Valberedningens förslag är Johan Mikaelsson fyllnadsval  

Valberedningens förslag är Maria Rollman  
Mötet beslöt att utse Johan Mikaelsson som förste suppleant på 1 år samt Maria Rollmar 

som 4:e suppleant på 2 år 
 
§ 12 Information från avdelningen 

Göran berättade om hur vi har det på avdelningen i coronatider. Det kommer vara 
begränsat med folk här de flesta ska jobba hemifrån. De ska börja bygga om här i mitten 

på december så det passar bra att det är tomt här. Carina jobbar fortsatt åt förbundet.  
 
Elvira berättade att GS har ett försäkringsprojekt tillsammans med LO, man kanske inte 

kan åka ut till arbetsplatser just nu. Man får diskutera i rådet om att man kanske måste 
sköta allt via telefon eller video. 

Mötet beslöt att godkänna rapporterna 
 

§ 13 Arbetsordningen 

Vi har ändrat från regioner till sektioner i avdelningen och ändrat från rådsansvariga till 
verksamhetsansvariga. 

Mötet beslöt att godkänna ändringarna i arbetsordningen. 
 



§ 14 Övriga frågor 

Jerker tog upp uppdragsguiden 

Göran Molin gick igenom hur man fyller i uppdragsredovisningen 
 

§ 15 Avslutning 

Ordförande Göran Mikaelsson tackade för förtroendet att leda mötet och för visat intresse 
och avslutade mötet. 

 

Protokollförare:  

Agneta Norman 
 
 

 
Ordförande: 

Göran Mikaelsson   
 
 

          
 

 
Justerare     Justerare 
 

 
 

 
Jerker Larsson     Thomas Eriksson 


